



CALL FOR APPLICATIONS

Young Water Solutions invites all young social entrepreneurs aged 18 to 30 years old, to apply to the Young Water Fellowship (YWF) 2018 edition. This program offers training, mentorship and seed-funding for young leaders from low and middle-income countries with innovative ideas on how to solve local water, sanitation or other water management issues in their communities.

The YWF 2018 edition will focus on social entrepreneurship. In partnership with cewas, Young Water Solutions will give 10 young entrepreneurs ("Fellows") the opportunity to participate in **Cewas' Start-up Training Programme**. Fellows will also be assigned mentors, get the chance to exponentially increase their supporting networks in the water and entrepreneurship sectors, and apply for seed-funding for the first steps of implementation of their social enterprises.

To apply, candidates must fill in an online form and record a 2-minute video about their initiative. The Terms of Reference and more information about eligibility criteria and how to apply can be found on the website: www.youngwaterfellowship.org

For inquiries, please contact: ywfellowship@youngwatersolutions.org



Organized by: The 2018 edition is supported by:





APPEL À CANDIDATURES

Young Water Solutions invite tout entrepreneur social, âgé entre 18 et 30 ans à postuler au programme Young Water Fellowship (YWF) - Edition 2018. Ce programme propose une formation, un mentorat, et un financement de départ pour des jeunes leaders venant de pays à faible ou moyen revenu, ayant des idées innovantes pour régler des problèmes locaux liés à l'eau, l'hygiène ou à la gestion de l'eau dans leurs communautés.

Le programme YWF - Edition 2018 se concentre sur l'entrepreneuriat social. En partenariat avec Cewas, Young Water Solutions offre l'opportunité à 10 jeunes entrepreneurs (appelés les "Fellows") de participer au Start-up Training Programme du Cewas. Les Fellows se verront aussi attribués des mentors, auront l'opportunité d'augmenter de façon exponentielle leurs réseaux de soutien dans les secteurs de l'eau et de l'entrepreneuriat, et pourront demander un financement de départ pour les premières étapes de mises en place de leurs entreprises sociales.

Pour postuler, les candidats doivent remplir un formulaire en ligne et enregistrer une vidéo de 2 minutes expliquant leur projet.

Les termes de références et plus d'information au sujet de l'éligibilité et du processus d'application peuvent être trouvés sur le site : www.youngwaterfellowship.org.

Pour toute information, contactez: ywfellowship@youngwatersolutions.org



Organisé par:



Le YWF 2018 est soutenu par:

